
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Verzet tegen nieuwe bedrijventerreinen 

groeit: ‘Het lijkt wel of Breda zijn groene 

erfgoed in de uitverkoop heeft gezet’ 

BREDA - Het verzet tegen de komst van nieuwe bedrijventerreinen in Breda 

groeit. Bredase milieuverenigingen, wijkraden en buurtcomités trekken 

voortaan samen op voor het behoud van zoveel mogelijk natuur. ‘De gemeente 

Breda kijkt alleen naar economische belangen'. 

Rob Musters 24-10-24, 14:30 Bron: BN DeStem 
 

Breda wil nieuwe bedrijventerreinen aanleggen bij Steenakker-Noord, de 

Frankenthalerstraat, Rithmeesterpark 2 in landgoed 't Hout en bij Bavel. De 

Posthoren bij Teteringen is al langer in beeld. Een groeiende groep 

mensen vindt de aanleg van al deze nieuwe bedrijventerreinen een slecht 

idee. 

Bij Landgoed ‘t Hout is drie weken geleden naast de Rijsbergseweg 

bijvoorbeeld een spandoek opgehangen met de tekst: ‘Geen 

bedrijventerrein in ‘t Hout. Spaar het Groene Goud!’.  



,,Het wordt tijd dat Breda voor de natuur gaat kiezen in plaats van weer een 

bedrijventerrein”, zegt Peter von Meijenfeldt van milieuvereniging Markkant. 

,,Het lijkt wel of Breda zijn groene erfgoed in de uitverkoop heeft gezet", 

zegt Joop van de Riet als woordvoerder van drie milieuverenigingen en 

wijkraden en buurtcomités als de Dorpsraad Bavel, Belangengroep 

Steenakker, de wijkraad Buitengebied Breda Zuid-West, de Posthoren en 

Landgoed 't Hout. 

Samen optrekken voor behoud natuur 

Naast natuurliefhebbers zien ook omwonenden het met lede ogen aan als 

alle lege ruimte aan de randen van Breda wordt volgebouwd. Tijdens een 

informatieavond in september hebben de verschillende groepen besloten 

om voortaan samen op te trekken voor het behoud van zoveel mogelijk 

natuur. 

“Breda zegt dat ze een stad in het park wil worden, maar in de praktijk komt 
daar niets van terecht” 

- Peter von Meijenfeldt, Natuur- en Milieuvereniging Markkant 

Van Riet: ,,Op alle locaties die Breda op het oog heeft, speelt ongeveer 

hetzelfde. Bewoners en milieuverenigingen willen de laatste stukken groen 

niet vol laten bouwen, maar die juist behouden en de natuur versterken. 

Het gemeentebestuur reageert star, luistert niet en beroept zich op eerder 

gemaakte afspraken zoals in het Coalitieakkoord 2022-2026. Omdat zowel 

milieuverenigingen de Groene Koepel, Markkant en IVN Mark & Donge als 

de wijkraden dat op dezelfde manier ervaren, hebben we besloten om 

voortaan gezamenlijk op te trekken", aldus Van Riet. 

Het verzet tegen de gemeentelijke plannen is noodzakelijk vinden de 

milieuverenigingen. ,,We komen niet voor niets in actie. De historische- en 

de natuurwaarden staan in die gebieden onder druk", stelt Von Meijenfeldt. 

,,Breda zegt dat ze een stad in het park wil worden, maar in de praktijk 

komt daar niets van terecht. Er ligt een prachtige kans om de natuur in het 

gebied tussen Effen, de Trippelenberg bij de Aa of Weerijs te verbinden 

met het Mastbos en het Ulvenhoutsebos. Dat zouden wij het liefste zien. 



De gemeente wil eerst het bedrijventerrein bouwen en daarna kijken of er 

nog wat natuur gecompenseerd moet worden.” 

Spandoeken en acties 

De samenwerkende organisaties willen dat meer mensen zich bewust 

worden van wat er speelt. ,,We hangen spandoeken op en bedenken acties 

om mensen erop te wijzen welke plannen er op stapel staan. Het wordt tijd 

voor Bredanaars en voor de gemeenteraad om kritischer naar deze 

ontwikkelingen te kijken", zegt Von Meijenfeldt. ,,Uit onderzoek dat in 

opdracht van het college van B en W is uitgevoerd door de Stec-Groep 

blijkt dat er tussen de 48 en ruim honderd hectare beschikbaar is op de 

huidige bedrijventerreinen. Er is daar ruimte genoeg.” 

Volgens de gemeente is de aanleg van nieuwe bedrijventerreinen 

onontkoombaar. ,,De bedrijventerreinen in Breda en de regio staan onder 

druk. Niet alleen door woningbouwplannen, maar ook door ruimtevraag van 

bedrijven zelf", zo laat de gemeentewoordvoerder weten. 

Balans economie en natuur 

,,Er is in Breda ruimtewinst op bestaande bedrijventerreinen te behalen. In 

de praktijk is dat echter niet op alle plekken even gemakkelijk te doen. 

Soms heeft een bedrijf meer ruimte nodig, die er op het huidige terrein niet 

is. Als dat kan worden ingevuld door onderling te schuiven, zullen we dat 

zeker stimuleren. Maar lang niet altijd is dat mogelijk en vaak gaat dat niet 

snel genoeg. De gemeente streeft ernaar om meer ruimtewinst te behalen 

door met bedrijven op tijd te kijken naar hun uitbreidingsbehoefte en 

investeringsmogelijkheden op de langere termijn. Het blijft dan noodzakelijk 

om nieuwe bedrijventerreinen aan te leggen.” 

Op de vraag of het geen tijd wordt om vaker voor natuur dan voor 

economie te kiezen, zegt de woordvoerder: ,,Breda is een grenzeloze, 

gastvrije en groene gemeenschap, is toekomstgericht en stelt de kwaliteit 

van leven voorop. Dat betekent dat we in de hele stad de balans tussen 

economie en natuur scherp in het vizier zullen houden.” 


